



第二十五屆澳門國際貿易投資展覽會
25th FEIRA INTERNACIONAL DE MACAU
25th MACAO INTERNATIONAL TRADE & INVESTMENT FAIR

參展商資料 - 申請表格

EXHIBITOR INFORMATION - APPLICATION FORM

22-24/10/2020

澳門威尼斯人
The Venetian Macao



截止日期：2020年9月18日
Deadline: 18th September, 2020

表格
FORM

1A

公司/機構名稱： _____

Company/Organisation Name : _____

聯絡人 Contact Person : _____ 職銜 Title : _____

地址 Address : _____

電話 Tel : (_____) 傳真 Fax : (_____) 電郵 E-mail : _____

郵政編碼 Postal Code : _____ 國家 Country : _____ 城市 City : _____

展位搭建安排及須知事項 Booth Construction and Advice to Exhibitors

請選擇 貴司/機構之展位搭建安排 I 或 II，並在 上填上「✓」

Please select the type of booth construction arrangement by putting a "✓" inside the of option I or II

I 光地展位搭建 Raw Space Booths，_____ 平方米 (m²)

* 參展商自行設計及承建展位，並須遵守參展商手冊內之規則以及主辦單位在展出前或舉行期間的其他規定。
The Exhibitors have to design and construct their own booths and adhere to the Rules & Regulations as well as any other conditions, which the Organiser may specify before or during the exhibition.

* 如特裝參展商需要聘請非大會總承建商代為設計及搭建，請於 2020 年 9 月 18 日前將展位設計圖則（一式三份）呈交至大會總承建。圖則比例須不少於 1:100，並須註明真實尺寸及附上平面佈置圖、展位正及側立面圖、應用之物料、顏色、電話（如需要申請）、電力裝置及視聽器材等資料。如對展位建築高度限制有任何疑問，請致電大會總承建。大會有權拒絕設計圖則，或要求參展商作出修改。

If the Exhibitors appoint a Non-Official Contractor on any design and construction, the original plans and design proposals in triplicate must be submitted to the Official Stand Contractor for approval no later than 18th September, 2020. Drawings submitted must be on a reasonable scale of not less than 1:100 in full dimensions and must contain full details such as floor plan, booth elevation, telephone (upon request), electrical fitting, colors and materials to be used with any audio-visual equipment to be used etc. If there are any questions to the height limit of the booth, please contact the Official Stand Contractor. The Organiser reserves the right to withhold granting approval to the drawings or require amendments or variations of the proposals.

II 高級標準展位類別—由大會標準展位承建商負責搭建

Premium Booths - Constructed by Official Standard Booth Contractor

展位類型 Booth Type	平方米 Sqm	9 平方米價格 Price for every 9 sqm	總額 Total Amount (MOP/USD)
<input type="checkbox"/> 高級標準展位 Premium Booth		MOP 2,650.00 或 or USD 331.00	

* 以上價格為展位搭建費用。The above price is for booth construction fee only.

公司印鑑及負責人簽署 Authorized Signature & Company Stamp

日期 Date

聯絡資料 Contact Information

MIF 行政暨服務中心
MIF Administrative and Service Centre

地址 : 澳門羅理基博士大馬路223-225號南光大廈8樓D
Address : Avenida do Dr. Rodrigo Rodrigues, No. 223-225,
Nam Kong Building, 8/D, Macao

電話 Tel : (853) 2882 8711 傳真 Fax : (853) 2882 8722
電郵 E-mail : service1@mif.com.mo

此欄由大會填寫 For official use only
展位號碼 Booth No
聯絡人 Contact Person
附註 Remarks